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§35 Dnr KSM- 2019-949-214

Beslut om planuppdrag fördel av Kumla 3: 1264
m.fl., bostädervid Amaryllisparken

Stadsbyggnadsutskottets beslut

l. Kocamundirektörenfåri uppdrag att upprätta ett förslagtill en ny

detaljplan fördel av Kumla 3: 1264 m.fl., bostädervid Amaryllispatken,

med standardföffarande.

2. Genomförandeav detaljplanen bedömsinte innebäranågonbetydande

miljöpåverkansom avses i miljöbalkens 6 kap 11 §,med beaktande av

förordningen 1998:905 bilaga 2 och 4.

3. Planens avgränsningmot fasdgheterna Kumla 3:1.467 och Kumla

3:1048 ska undersökasinförplanarbetet.

Reservation

Ann-Christine Svensson (M) hänvisar till reseryadon i stadsbyggnadsutskottet

2019-08-28 §25.

Per Carlberg (SD) hänvisar till reseryarion i stadsbyggnadsutskottet 2019-08-28

§25.

Ulrica Riis-Pederson (C) anmälerreservadon (se bilaga).

Ersättaryttrande
Inger Gemicioglu (V) anmäler ett ersättaryttrande (se bilaga).

Beskrivning av ärendet

Sveafastighet Bostad inkom med ansökanom planbesked i maj 2019 med en

förfråganom möjlighetenatt göraen detaljplan förett områdevid

AmaryUispafken. Stadsbyggnadsutskottet gav posidvt planbesked i augusd 2019,

under förutsättningatt ett antal listade frågor utreds under planarbetet.
Syftet med förslagetäratt möjliggörabyggnaden av flerbostadshus om 3-6

våningar med cirka 170-200 bostäder. Befindig förskolaföreslåsbeståoch om

behov finns av en expandering ska detta undersökasunder planarbetet.
Boulebanorna föreslåsvara lcvar i områdetoch utvecldas.

A l ^
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Intendonerna förföreslagnaflerbostadshus äri Unje med översiktsplanenoch

Lindalens utveclding samt kan bidra till att nåkommunens bostadsmål.

Stadsbyggnadsförvaltningenföreslåratt planprövningkan påbörjasoch att

platsens specifika förutsättningarkan beaktas och hanteras under

detaljplanearbetet.

Föryaltningens förslagtill beslut:

l. Kommundirektörenfåri uppdrag att upprättaett förslagtill en ny detaljplan

fördel av Kumla 3: 1264 m.fl., bostädervid Amaryllisparken, med

standardföffarande.

2. Genomförandeav detaljplanen bedömsinte innebäranågon betydande

miljöpåverkansom avses i nuljöbalkens 6 kap 11 §,med beaktande av

förordningen1998:905 bilaga 2 och 4.

Ordförandeförslag

OrdförandeMats Lindblom (L) föreslåratt stadsbyggnadsutskottet beslutar att

l. Kommundirektörenfår i uppdrag att upprättaett förslagtill en ny detaljplan

fördel av Kunila 3:
"1264

m. fl., bostädervid Amaryllisparken, med

standardförfarande.

2. Genomförandeav detaljplanen bedömsinte innebäranågon betydande

miljöpåverkansom avses i mlljöbalkens 6 kap 11 §,med beaktande av

förordningen1998:905 bilaga 2 och 4.

3. Planens avgränsningmot fasdgheterna Kumla 3:1467 och Kumla 3:1048 ska

undersökasinförplanarbetet.

Yrkande

Ann-Chrisdne Svensson (M), Per Carlberg (SD) och Ulrica Riis-Pedersen (C)

yrkar avslag tiU ofdförandeförslaget.

Beslutsgång

OrdförandeMats Lindblom (L) stället frågan om att bifalla ordförandeförslaget

och finner att utskottet bifaller ordförandeförslaget.

Ordförandeställer frågan om att bifalla yrkandena om avslag på
ordförandeförslagetoch finner att utskottet avslåryrkandena.
Ordförandenfinner att utskottet beslutar enUgt ordförandeförslaget.

Justeran^es sign x ^
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Bilagor

Tjänsteslurivelse - planuppdrag AmaryUisparken.pdf

Undersökningav miljöpåverkan.pdf

Justerar^les sign
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VÄNSTERPARTIETl TTRSÖ

ERSÄTTARYTFRANDE

Stadsbyggnadsutskottets sammanträde2019-09-25

§35. Beslut om planuppdrag fördel av Kumla 3:12654 m.fl. bostädervid
Amaryllisparken

Vi i VänsterpartietTyresövälkomnaratt vårkommun fortsätteratt planera för
bostäder,vm-av en stor del numem ärlägenhetermed hyresrätt^medtanke påatt
väntetidenpåen hyreslägenheti Tyresöäruppemot 8 år.

Vad gällervid Amaryllisparken anser vi att exploateringsgraden med l 70-200
lägenheteräralltförhögoch att hus ändaupp till 6 våningarinte passar in i
landskapsbilden. Att bygga delvis påparkmark ärkänsligt.Parken användes
som rekreationsplats for de boende i Lindalen, det finns en boulebana och en
förskolai områdetFöross i Vänsterpartietärdet viktigt att såstor del som
möjligtav parken bevaras fördessa ändamåloch att hänsyntas till att sålångt
som möjligtbevara den biologiska mångfalden.

Vänsterpartietvill därförse en detaljplan som innebär 100-130 lägenheteroch
att husen inte blir mer än3-4 våningar.Det anser vi skulle kunna bådebidra till
kommunens lägenhetsbeståndmen ocksåbevara de delar av parken som
användstill rekreation, boulebana och förskola.Vi vUl ocksåatt kommunen för
diskussioner med den tilltänktaexploatörenom att merparten av lägenheterna
ska vara lägenhetermed hyresrätt.Vi ser positivt påatt husen kommer att bli
s.k. klimatsmarta med solceUer påtaken.

Vänsterpartieti T}Tesökommer inte att stödjaen detaljplan for byggnation vid
Amaryllisparken som har en såhögexploateringsgrad som föreslåsi
planuppdraget.

FörVänsterpartiet i Tyresö

/^̂y^
Inger Gemicioglu
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Centerpartiet

Planbesked fördel av Kumla 3:1 264, Amaryllisparken
Stadsbyggnadsutskottet

Sveafastigheter Bostad AB har inkommit med en ansökantill kommunen
maj 2019 med begäran om planbesked förKumla 3:1 264. De vill genom
en ny detaljplan prövamöjlighetentill ny bostadsbebyggelse med
tillhörandegårdoch garage. Förslaget innebärcirka 200 nya bostäder
mellan 3-6 våningarmed blandade upplåtelseformer.
Detta yrkar Centerpartiet avslag på.
Områdetäridag ett äldrebefintligt villaområdeoch det förslagsom
Sveafastigheter har förområdetären alldeles förhögexploateringsgrad
och det skulle ändrakaraktärenrejältförområdet.Amaryllisparken är
idag en samlingsplats förboulespel och det angränsandeskogsområdet
ären oas förde närboendeoch de tvåförskolorna i området.
Tyresöhar haft en oregelbunden men alltjämthögtillväxtde senaste
åren i likhet med hela Stockholmsregionen. Att bygga bostäderärviktigt
föratt tillgodose efterfråganoch med tanke pålänetsstatus som landets
tillväxtmotor.
Men lika viktigt äratt tänkapåhur och var vi bygger. Självklartska vi
ocksåta vårdel av ansvaret fören bättrebostadssituation men vi måste
göradet utifrånvåraförutsättningar,vilket vi menar ären lägretakt än
idag. Tyresöären liten skärgårdskommunmed begränsadyta att bygga
på. En stor del av attraktionskraften ligger i våragrönaoch blåvärden.
Det fårvi aldrig äventyra.
Att hållabyggtakten påen rimlig nivåärocksåviktigt föratt klara högt
satta miljö-och hållbarhetsmål,förbättrai ställetföratt försämra
trafiksituationen samt hällanere investeringsbehovet såatt låneskulden
inte skenar, och därmedräntekostnaderna.
l vissa delar kan vi satsa påtillväxtoch bostadsbyggande, i andra vill vi
värnaden grönasmåskaligheten,gåväldigtvarsamt fram eller inte
bygga överhuvudtaget.Vi vill värnaLindalens karaktärsom ett villa- och
radhusområde.

'^
^^

Ulrica Riis-Pedersen, gruppledare Centerpartiet Tyresö

(KX ^



RESERVATION

2019-08-30

Planbesked fördel av Kumla 3:1264, Amaryllisparken

Stadsbyggnadsutskottet

Sveafastigheter Bostad AB har inkommit med en ansökantill kommunen
maj 2019 med begärom planbesked förKumla 3:1264. De vill genom en
ny detaljplan prövamöjlighetentill ny bostadsbebyggelse med tillhörande
gärdoch garage. Förslagetinnebärcirka 200 nya bostädermellan 3-6
våningarmed blandade upplåtelseformer.Detta yrkade Moderaterna och
KD avslag på.

Områdetäridag ett äldrebefintligt villaområdeoch det förslagsom
Sveafastigheter har förområdeten alldeles förhögexploateringsgrad,
det skulle ändrakaraktärenrejältförområdet.Amaryllisparken äridag en
samlingsplats förboulespel och det angränsandeskogsområdetären oas
förde närboendeoch de tvåförskolornai områdetsverksamhet.

Tyresöhar haft en oregelbunden men alltjämthögtillväxtde senaste åren,
i likhet med hela Stockholmsregionen. Att bygga bostäderärviktigt föratt
tillgodose efterfråganoch försvaralänetsstatus som landets tillväxtmotor.
Men lika viktigt äratt tänkapåhur och var vi bygger.

Självklartska vi ocksåta vårdel av ansvaret fören bättrebostadssituation
men vi måstegöradet utifrånvåraförutsättningar,vilket vi menar ären
lägretakt äni dag. Tyresöären liten skärgårdskommunmed begränsad
yta att bygga på.En stor del av attraktionskraften ligger i våragrönaoch
blåvärden. Det fårvi aldrig äventyra.

Ab ^'^



Att hållabyggtakten påen rimlig nivåärocksåviktigt föratt klara högt
satta miljö-och hållbarhetsmål,förbättrai ställetföratt försämra
trafiksituationen samt hållanere investeringsbehovet såatt låneskulden
inte skenar, och därmedräntekostnaderna.

l vissa delar kan vi satsa påtillväxtoch bostadsbyggande, i andra vill vi
värnaden grönasmåskaligheten,gåväldigtvarsamt fram eller inte bygga
överhuvudtaget.Vi vill värnaLindalens karaktärsom ett villa- och
radhusområde.

Anki Svensson (M) Anna Lund (KD)

LM-
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Reservation
KS 2019-08-28

Skriftlig reservation rörandePIanbesked fördel av

Kumla 3:1264, Amaryllisparken

Sverigedemokraterna i Tyresöhar idag vid stadsbyggnadsutskottets sammanträde deltagit
i beslut om planbesked fördel av Kumla 3:1264, Amaryllisparken därdet idag finns en befintlig
förskolasamt boulebanor som ärmycket uppskattade. Utöverdetta har det vid tidigare diskussion
om Amaryllisparken framförtsfrån bland annat Miljöpartietatt platsen dessutom utgören svag länk i
Tyrestakilen.

Ur ett samhälls-och naturperspektiv ställervi Sverigedemokrater oss mycket tveksamma till att
exploatera detta områdeöverhuvudtaget,detta dådet redan idag ärtungt exploaterat av bland
annat hela det närliggande industri och företagsområdetsom ligger påsödrasidan om
Bollmoravägen. Till österligger det redan befintliga bostadsområdet Pluto och norr om
Amaryllisparken finns en mängdvillabostädersom dessutom riskerar att fåminst 200 bostäderi form
av flervåningshus direkt in på tomterna.

Det förvånaross att det nya styret i Tyresömed bland annat Miljöpartiet i ledande position önskar
att såkraftfullt exploatera den sista kvarvarande grönakilen i detta område. Det tycks som att till och
med vi Sverigedemokrater värnarmer om miljönochnaturområdena i TyresöänTillsammans för
TyresösSocialdemokrater, Miljöpartisteroch Liberaler och måstedärförmed kraft sättaner foten
mot detta högstorimliga beslut om planbesked förKumta 3;1264, Amaryllisparken.

Vi politiker i Tyresöbehöverdessutom kraftfullt sänka byggtakten i Tyresörent generellt, detta då
infrastrukturen inte i närheten av hängermed i den byggtakt som de senaste årenvarit realitet. Vi
Sverigedemokrater ärmycket tacksamma föratt den nya oppositionen i Tyresökommun stårenade i
detta ställningstagande och att uppfattning om att Tyresökommun ska växa till 60.000 Invånarefram
till 2035 ärorealistiskt. Denna expansionstakt ärskadligt förTyresöoch dess invånare, en uppfattning
som delas av allt fler både medborgare och politiker.

Med det som orsak har vi Sverigedemokrater i dag yrkat avslag på detta planbesked och inkommit
med denna skriftliga reservation.

PerCnnBerg
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Datum

Tid

Plats

2019-09-25

08:30-10:30

Bollmora

Beslutande Se närvarolista

Övrigadeltagare Se naCT'afolista

Justeringens plats
och dd Stadsbyggnads föryaltningen2019-09-30

Paragrafer

Selcreterare

Ordförande

Justerande

33-40

Mats Lindblom

Anld Svensson

Organ

Sammanträdesdatum

Datum då anslaget sätts upp

Datum dåanslaget tas ned

ANSLAG / BEVIS

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Observera att anslagsdden inte är samma sak som överldagandetiden.

Stads byggnadsutskottet

2019-09-25

2019-10-02

2019-10-24

Förvaringsplats förprotokollet Stads byggnads förvaltning

Unders lu-ift

Jennifer Peel

Utdragsbestyrkande
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Närvarolista

Beslutande

Mats Lindblom (L)
Anita Mattsson (S)
Anld Svensson (M)
Martin Nilsson (S)
Christoffer Hoknström(S)
Marie Åkesdotter(MP), frånvarande under §33 och §34
Ajda Asgari (MP), tjänstgörandeetsättare förMarie Åkesdotter(MP) under §33 och §34

Jeanette PIellmark (M), tjänstgörandeersättare förAnnika Henningsson (M)
Ulrica Riis-Pedersen (C)
Per Carlberg (SD)

Ersättare

Anders Linder (S)
Mats Larsson (L)
Åsade Mander (L)
Inger Gemicioglu (V)
Mats Fält (M)
Anders Wickberg (SD)

Övriga

Anna Steele, politisk selueterare , centerpartiet

Hampus Rubaszldn, politisk selueterare, miljöpardet

Heleae FIjerdin, planchef, stadsbyggnadsförvaltningen

Ida Ölen,detaljplaneringschef, stadsbyggnadsförvaltningen

Jennifer Peel, projektsamordnarc, stadsbyggnadsförvaltningen

IvUo Björidund,polidsk selureterare, sverigedemolcraterna

Sara Kopparberg, stadsbyggnadschef, stadsbyggnads förvaltningen

Stefan HolLmark, komniundirektör,kommunstyrelseförvaltningen

Tony Björldund,polidsk selareterare, sverigedemolcraterna

India Wajda, planarldtekt, stadsbyggnads föryaltningen

GöranThimberg, exploateringschef, stadsbyggnadsför^altningen

Emelie Malaise, exploateringsingenjör, stadsbyggnads förvaltningen

Anna Bengtsson, planarldtekt, stadsbyggnadsförvaltningen

Jus ter; Utdragsbestyrkande
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Katarina Thulin, exploateringsingenjöf,stadsbyggnadsförvaltningen

Julia Von Hofsten, planprakdkant, stadsbyggnadsföryaltnlngen

Philip Stewén, polidsk selcreterare, socialdemoluaterna

Frånvarande

Annika Henningsson (M)
Anna Lund (I<D)

Justerades sign
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